
PROTOKÓ£ 

V nieplanowanej sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 14 stycznia 2011 roku 

  

Obecni zgodnie  z list¹ obecno�ci / zaù-1/. 

Porz¹dek obrad sesji  

1/ Otwarcie obrad sesji . 

2/ Podjêcie uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XLIX/254/10 Rady 
Gminy  

    Marciszów z  dnia 25 lutego 2010 roku w sprawie : likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Zakùadu  

   Opieki Zdrowotnej w  Marciszowie. 

3/ Zamkniecie obrad sesji. 

Ad.1. 

Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady  Gminy dokonaù otwarcia obrad sesji dziêkuj¹c radnym za 
przybycie na obrady nieplanowanej sesji powód, której w dalszej czê�ci obrad zostanie wyja�niony. 

Nastêpnie zapoznaù z porz¹dkiem obrad. 

W trakcie poddania pod gùosowanie przyjêcia porz¹dku obrad sesji radny Adam Ry¿owski poprosiù 
o porz¹dek obrad poniewa¿ go nie posiada i podszedù do Przewodnicz¹cego Rady Gminy w celu 
zapoznania siê z porz¹dkiem obrad sesji. 

Stwierdziù , ¿e nie ma w porz¹dku obrad spraw ró¿nych w zwi¹zku z czym wnioskowaù o ich 
wprowadzenie. 

Przewodnicz¹cy Rady poddaù pod gùosowanie wniosek radnego Adama Ry¿owskiego  o 
wprowadzenie do porz¹dku obrad punkt �sprawy ró¿ne�. 

Rada w gùosowaniu 5 gùosami �za� ,  7 gùosami  �przeciwnymi � , 2  gùosami �wstrzymuj¹cymi � 1 
radny nieobecny  nie przyjêùa wniosku radnego Adama Ry¿owskiego. 

Nastêpnie Przewodnicz¹cy Rady Gminy poddaù pod gùosowanie zaproponowany porz¹dek obrad , 
który zostaù przyjêty 9 gùosami �za� , 3 gùosami �przeciwnymi �  ,1 gùosem �wstrzymuj¹cym � 1 
radny nieobecny. 

Radny Adam Ry¿owski poinformowaù , ¿e sprawê upubliczni. 

Przewodnicz¹cy Rady Gminy   w odpowiedzi  poinformowaù , ¿e radny ma takie prawo. 
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Ad.2. 

Projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XLIX/254/10 Rady Gminy 
Marciszów z dnia 25 lutego 2010 roku w sprawie : likwidacji Samodzielnego Zakùadu Opieki 
Zdrowotnej w Marciszowie. 

Uczestnicz¹cy w obradach sesji doktor Ireneusz Maka� przedstawiciel Niepublicznego Zakùadu 
Opieki Zdrowotnej w Marciszowie zapoznaù Radê ze szczegóùami dotycz¹cymi zmian terminu 
zakoñczenia czynno�ci likwidacyjnych Zakùadu. 

Wyja�niù dlaczego  zostaùa zmieniona  data likwidacji starej jednostki z daty  �31 stycznia 2011 
roku na 31 marca 2011 roku,  czego gùównym powodem jest brak podpisania umów na podstawow¹ 
opiekê zdrowotn¹ z Narodowym Funduszem Zdrowia na 2011 rok , dlatego musz¹ nast¹piã korekty 
dotycz¹ce 2010 roku odno�nie sprzeda¿y usùug , w zwi¹zku z tym te¿ faktury za nie bêd¹ spùywaã 
do miesi¹ca lutego b.r.  co powoduje , ¿e  nie mo¿na zamkn¹ã sprawozdawczo�ci oraz bilansu 
 starej jednostki , nie powoduje to jednak  braku  ci¹gùo�ci w pracy nowej placówki ,a wszystkie 
komórki pracuj¹ na bie¿¹co. 

Przybli¿yù jak bêdzie pracowaù o�rodek jako nowa struktura czyli spóùka  z 10 zatrudnionymi 
osobami dla zadeklarowanych 3600 osób chc¹cych korzystaã z usùug o�rodka i zaznaczyù, i¿ 
najbardziej staraj¹ siê o podpisanie umowy na specjalistkê dot. narz¹du ruchu i reumatologiê, a 
placówka  ma szansê znaleêã siê w wykazie.   

Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do radnych o ewentualne pytania do pana doktora Maksia. 

Radna Zofia Siudak  

Zwróciùa siê z zapytaniem czy powodem powy¿szej sytuacji jest brak �rodków finansowych na 
miesi¹c styczeñ oraz , co byùoby gdyby o�rodek byù  publiczny,  czy wówczas sytuacja byùaby  inna. 

W odpowiedzi pan doktor Maka� poinformowaù,  ¿e gdyby byùa odwrotna sytuacja wówczas 
zobowi¹zania przejêùaby Gmina i potwierdziù, ¿e jest brak �rodków finansowych na styczeñ , co 
zostanie pokryte z  zaci¹gniêtego kredytu , poniewa¿ taki wniosek zostaù zùo¿ony w Banku 
Spóùdzielczym, a �rodki   bêd¹ w poùowie lutego. 

Radny Adam Ry¿owski   

Zwróciù siê z zapytaniem odno�nie dy¿urów sobotnich i  niedzielnych gùównie zastrzyki  jak to 
miaùo miejsce  czy w dalszym ci¹gu jest przewidziana taka forma. 

Pan doktor Maka� w odpowiedzi poinformowaù, ¿e usùugi te bêdzie wykonywaù szpital. 

Radna Jadwiga Adamczyk 

Zwróciùa siê w sprawie niepracuj¹cej pielêgniarki przez ubiegùy rok , czy znajdzie siê  w nowym 
ukùadzie. 

Doktor Maka� w odpowiedzi poinformowaù, ¿e miaùo to miejsce w u.r. i jak na razie pani ta  nie 
zwróciùa siê  o przyjêcie jej do pracy. 

Innych zapytañ i uwag nie zgùoszono. 



W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy poddaù projekt uchwaùy pod gùosowanie. 

Rada w gùosowaniu 13 gùosami �za�  , 1 radny nieobecny , 1 radny  Adam Ry¿owski  nie braù 
udziaùu w  gùosowaniu  przyjêùa projekt uchwaùy,  która stanowi zaù¹cznik nr  2 do protokoùu. 

Ad.3. 

Zakoñczenie obrad. 

W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad nieplanowanej sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy 
dokonaù jej zamkniêcia. 

protokoùowaùa                                               

                                                                                                       Przewodnicz¹cy Rady Gminy  

Gra¿yna Dudczyk                                                                                         Henryk Mazur  

Insp. ds. Rady Gminy  

 


